
 
ZAB.0012.8.5.2022 

 
Protokół nr 23/22 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 2 listopada  2022 roku 

 
 
1. Otwarcie obrad Komisji.  

 
W dniu 2  listopada 2022  roku o godzinie 13:30  Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pani Ewa Kończyńska, dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 
członków Komisji i zaproszonych gości, Sekretarza Powiatu – Pana Piotra Krygiera, 
Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – Panią Martę Prylińską, Dyrektora  
SPZPS we Włocławku – Pana Sławomira Paździerskiego . 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
  
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, 
zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Przewodnicząca Komisji - poinformowała, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie otrzymali  proponowany porządek obrad. 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy są  jakieś uwagi do porządku obrad. 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:   
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z  7  punktów w brzmieniu :  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 22/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

9 września 2022 roku. 
5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
i  nadania Statutu Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu 
Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 



6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4. Przyjęcie protokołu nr  22/22  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 9 września  2022 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji - poinformowała, że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 22/22  z dnia 9 września  2022 roku, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają jakieś 
pytania, uwagi do sporządzonego protokołu? Nie było żadnych pytań i uwag. Wobec braku 
pytań i uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 22/22 z dnia  9 września  2022 roku i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że protokół 
nr 22/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 9  września  2022 roku 
został przyjęty.  
 
5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
i  nadania Statutu Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu 
Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła  Dyrektora SPZPS  we Włocławku  Pana  Sławomira 
Paździerskiego o zabranie głosu.  
 Dyrektor  SPZPS we Włocławku -  powiedział, że zmiana nazwy Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku była podyktowana tym, że 
rozpoczęto inwestycję pod tytułem Powiatowe Centrum Zdrowia, które prowadzi Powiat 
Włocławski. W związku z tym, żeby to połączyć w całość i mieć organ założycielski w nazwie, 
Pan  Dyrektor  uważa, że jest to uzasadnione. Drugą istotną kwestią jest to, że przedmiotowa 
inwestycja już otrzymała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji lokalnych 
w wysokości 6 mln zł jak i również otrzymała 87. 000 zł na opracowanie dokumentacji. Po 
realizacji inwestycji powiatowych, powiat włocławski wyposaży  ….         jednostkę w nowy 
budynek. Tym samym zostanie podniesiona jakość świadczonych usług medycznych. 
Planowane zakończenie inwestycji jest na połowę 2023 roku. Nazwa nie spowoduje zmian po 
stronie podpisywania kontraktów z NFZ ponieważ NIP i Regon zostaną nie zmienione.  
Przewodnicząca Komisji – zapytała czy ktoś z członków komisji ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań.  W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Komisji zapytała,  kto jest za 
pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i  nadania Statutu 
Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku i przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 



 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i  nadania Statutu 
Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku i  nadania Statutu Powiatowemu Centrum Zdrowia – 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
6. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji czy ktoś z członków komisji 
chciałby zabrać głos w tym punkcie?   
 
Radny Jacek Ledzion – zapytał na jakim etapie budowy jest teraz Samodzielny  Publiczny 
Zespół  Przychodni Specjalistycznych we Włocławku ? 
Dyrektor  SPZPS we Włocławku – powiedział, że teraz jest stan surowy zamknięty. 
W listopadzie zostanie uruchomione ciepło technologiczne, co pozwoli wejść firmom do 
wykonania prac wewnętrznych. Wstępnie jest mowa o kwietniu, mają być dostarczone 
meble. 
Sekretarz Powiatu – powiedział, że prace przebiegają zgodnie z wszystkimi planami. 
Jesteśmy na etapie zamówienia na całe wyposażenie,  Pewnie jego wielkość będzie zależała 
od tego, czy nam się uda sprzedać nieruchomość. Będziemy to wiedzieli w niedługim czasie, 
czy są oferty. To co sygnalizował starosta na sesji, cały czas jesteśmy w kontrakcie, który 
ofertowany był przed tymi zawirowaniami związanymi z sytuacją związaną na Ukrainie. Nie 
było żadnych aneksów, natomiast nie jest tajemnicą, że wykonawca zgłasza potrzeby w tym 
zakresie. Z oczywistych względów one wynikają z ustawy o zamówieniach publicznych. 
Mianowicie, że przy umowach wieloletnich w przypadku kiedy są zmiany warunków typu 
minimalna płaca, to też powinna być ta umowa aneksowana, ale też ze względu na 
uwarunkowania te wszystkie ekonomiczne. Poza tym wszystko przebiega z planami, 
z założeniami.  
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
Nie było żadnych pytań.  
 

7. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad  Przewodnicząca  Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu  
2  listopada  2022 roku  o godzinie 13:45  dokonała zamknięcia obrad Komisji.    
 

Przewodnicząca                                                                                                               
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

                          Ewa  Kończyńska 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir - Ozdoba……………………… 

 



 
 


